

Karen Swedish Community နှံ့ကတော်တော်ဟ်ဖျါ ၂၀၁၀

လါမးရှး ၁၉ သီ ၂၀၁၁, ဝဲ ဝှ် Hudiksvall

KSC ဘၣ်တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်အီၤဝဲ လါယူၤလံ ၂၇ သီ, ၂၀၀၅ နှံ့န့ၣ်လီၤ. ဝဲလါမ့ၤ ၁၅ သီ, ၂၀၀၈ အတီၢ်ပူၤဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ် ကရၢဖိးသဲ စးနီၣ်ဂံၢ် 802441-3513 ဒီး ၂၀၀၈ အတီၢ်ပူၤ KSC ဟီၣ်ကဝီၤအဒုးကရၢလၢအဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ် (၈) ဒီး ကရၢ ဖိလၢအဟ့ၣ်ကရၢဖိအ လဲသ့ၣ်တဖၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ် (၂၅၀) ဂၤန့ၣ်လီၤ. ၂၀၀၉ နှံ့အတီၢ်ပူၤ KSC ဟီၣ်ကဝီၤအဒုးကရၢအိၣ်ဝဲ (၁၀) ဒီး ကရၢဖိလၢ အဟ့ၣ်ကရၢဖိအလဲအိၣ်ဝဲ (၂၉၆) ဂၤန့ၣ်လီၤ. ဝဲ ၂၀၁၀ အတီၢ်ပူၤ KSC ဂုၢ်ကျဲးစး ကရၢအါထီၣ်ဟီၣ်ကဝီၤကရၢ ၂ တီၤဒီးအမ့ၢ် KSC - Norrbotten ဒီး KSC - Västra Götaland ဘၣ်ဆၣ်ကရၢအသီ ခံဖုလၢ တပတံထီၣ်ဘၣ်အသးဆူထံကီၢ်ပဒိၣ်ဟ်ပနီၣ်အီၤဒီးဘၣ်. ၂၀၁၀ တနံၣ်ညါအံၤ ကရၢဖိအါထီၣ်တုၤ ၆၆၀ ဂၤန့ၣ်လီၤ.

ဝဲတၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စုမၤစၢၤဝဲ ၂၀၀၉ အခါ ပါဆုၤတၢ်ကမံးတံးဒီးန့ၣ်ဘၣ်က့ၤတၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါဝဲ ၂၀၁၀ လါယူၤအါရံၤအပူၤလၢ ကီၢ်စွံၣ်ဒိၣ်ပဒိၣ်က ရၢလၢအမ့ၢ် Ungdomsstyrelsen သးအိၣ်ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်မၤစၢၤ 80.000 kr န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤစၢၤအဝဲန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ကိးအီၤလၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ကရၢတၢ်မၤ စၢၤလၢသၢနံၣ်အတီၢ်ပူၤကရၢကဒိၣ်ထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤစၢၤအဝဲအံၤကဲဘျးဝဲဒိၣ်မးလၢ ၂၀၁၀ KSC တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤစၢၤ ကဲထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဒုးကဲထီၣ်လိၣ်ထီၣ် လံာ်ကစီၣ်ရၢလီၤလၢစွံၣ်ဒိၣ်အကျိၣ်ဘၣ်ယးကညီဖိအဂ့ၢ်အကျိၣ် ဒီး KSC တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤကီၢ်စွံၣ်ဒိၣ်ပူၤအ ဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. ကဲထီၣ်ယုၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဝဲဒၣ် နှံ့ကတော်တော်အိၣ်ဖိၣ်, တၢ်ကီၢ်ခါတၢ်ထံၣ်ဖိၣ် ဒီး ခိၣ်န့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၣ်အတၢ်လၢဟ့ၣ်လၢစုၤ လၢအမၤစၢၤခါစးအတၢ်လၢဟ့ၣ်လၢစုၤတနီၤစ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ. ခိၣ်ဖျိတၢ်ဆဲးကျိၣ်ဒီး Ungdomsstyrelsen အယံ ဒီးန့ၣ်သ့ၣ်ညါအါထီၣ်ဘၣ်ယး အဝဲသ့ၣ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်လၢပတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤကဘၣ်အိၣ်ဖျါရဲၣ်လၢကဲထီၣ်တၢ်မၤစၢၤကညီဖိသ့ၣ်တဖၣ်ကနၢ်ပၢ်အါထီၣ်ကီၢ်စွံၣ်ဒိၣ်အဂ့ၢ် ဒီး ကပလၢ်ဘၣ်ဒီးအဝဲသ့ၣ်အထံအကီၢ်အသိးကသ့အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်န့ၣ်အယံ ပါဆုၤတၢ်ကမံးတံးအိၣ်ကတဲၤကတီၢ်ဟ်အသိးလၢနံၣ်ကတဲၤတၢ် ဟူးတၢ်ဂဲၤပတြီၤန့ၣ်လီၤ.

ဘၣ်ယးဒီးကျိၣ်စုဂ့ၢ်ဝိတခီ ပါဆုၤတၢ်ကမံးတံးဆိကမိၣ်ထံးစးဝဲလၢ ပဝဲဒၣ်လီၢ်ခါၣ်သး ဒီး ဟီၣ်ကဝီၤခိၣ်န့ၣ်သ့ၣ်တဖၣ် ကဘၣ်သ့ၣ်ကတီၢ်ကရၢဖိ အလဲလၢအဘၣ်လီၢ်ဘၣ်စးန့ၣ်လီၤ. ၂၀၁၀ ပဒိၣ်တၢ်မၤစၢၤဒီးန့ၣ်ဘၣ်ဒၣ်လဲၣ် တလၢပုၤလၢ KSC အတၢ်သ့ၣ်စ့ၢ်ကိးဒီးဘၣ်. လၢတၢ်န့ၣ်အယံ ပလိၣ်ဘၣ်လီၢ်ခါၣ်သး ဒီး ဟီၣ်ကဝီၤသ့ၣ်တဖၣ် ကဂုၤကျဲးစးပုၤတၢ်မၤစၢၤအကျိၣ်ကျဲၤလၢအဂၤ, တဘၣ်ဒီးသန့ၤထီၣ်သးထဲလၢ Ungdolms- styrelsen တၢ်မၤစၢၤတခါခါဘၣ်.

နှံ့ကတော်တော်အိၣ်ဖိၣ် ဝဲ 2010 ယုထၢထီၣ်ပါဆုၤတၢ်ကမံးတံး

ကရၢခိၣ် - စီဆၣ်လၢကဝီၤ, စီဝဲလ်ဒါ, Sven Lindström, စီထးစၢၤ, နီၢ်ဟဲလ်လၢဟ့ၣ်ထူ, နီၢ်မံၣ်သဲၣ်, Ingvar Skeppstedt, စီအုၤဖြူထူ, နီၢ်သလ့ၤဖိ, နီၢ်အဲၤမၣ် ဒီး စီထီၣ်န့ၣ် မူဒါခိၣ်အဂၤသ့ၣ်တဖၣ် : ပုၤသမံသမိးကျိၣ်စုစရီ စီလၢၣ်ဝဲ ဒီး နီၢ်အဲၤသးတီၢ် ဒီး ပုၤယုထၢတၢ်ကမံးတံး စီဆၢဖိ ဒီး နီၢ်ဘျးစုန့ၣ်လီၤ.

၂၀၁၀ အတီၢ်ပူၤတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤ

လါယူၤအါရံၤ - ဖျါတြီၤအါရံၤ

တချုး KSC နှံ့ကတော်တော်အိၣ်ဖိၣ်ဝဲ Västerås, Arsgarskyrkan သရိၣ်ပူၤ လါမးရှး ၁၃ သီ, ဟီၣ်ကဝီၤကရၢခဲလၢမၤဝဲဒၣ် နှံ့ကတော် တၢ်အိၣ်ဖိၣ် ကွဲးဝဲဒၣ်ဒီးနှံ့ကျၢၤတၢ်ဟ်ဖျါ ဒီး ကျိၣ်စုတၢ်ဟ်ဖျါသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ကမံးတံးစ့ၢ်ကိးကတဲၤကတီၢ်နှံ့ကတော်တော်အိၣ်ဖိၣ်အဂီၢ် ကွဲးပ တြီၤဝဲဒၣ် ၂၀၁၀ နှံ့တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤ ဒီး ကွဲးဝဲဒၣ်နှံ့ကတော်တော်ဟ်ဖျါ ဒီး ကျိၣ်စုစရီတၢ်ဟ်ဖျါယုၣ်ဒီးဖိၣ်ဟီၣ်ကဝီၤခဲလၢအတၢ်ဟ်ဖျါဝဲ ဟ်ဖျါ ထီၣ်ဆူနှံ့ကတော်တော်အိၣ်ဖိၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.

လါမးရှး

နှံ့ကတော်တော်အိၣ်ဖိၣ် ၂၀၁၀

KSC (၆) ဘျီတဘျီနှံ့ကတော်တော်အိၣ်ဖိၣ် ဘၣ်တၢ်မၤအီၤဝဲဝှ် Västerås, လါမးရှး ၁၃ သီ, ၂၀၁၀ ယုၣ်ဒီးပုၤဟဲထီၣ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဖိ ၇၀ ဂၤ လၢ တၢ်လီၢ် ၁၉ တီၤသ့ၣ်တဖၣ် တၢ်တၢ်ပိၣ် တၢ်ပိၣ် ဒီး ဟ်ဂၢ်ဟ်ကျၢၤကရၢတၢ်ဘျါခိၣ်သ့ၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဆၢတဲာ်စ့ၢ်ကိး ကရၢဖိအလဲတဂၤ (100 kr) , နီၢ်တဂၤ ဒီး ဖိဟံၣ်ယီဖိတန့ၣ် (150 kr), ဟံၣ်ဖိယီဖိတန့ၣ်လၢအအိၣ်ဒီးမိၢ်ပယုၣ်ဒီးဖိမဲလၢာ် (200 kr) ဘၣ်ဆၣ်ထဲ (50 %) ဟီၣ်ကဝီၤ အဒုးကရၢကသ့ၣ်ဟီၣ်ကဝီၤ ဒီးအဂၤတဖၣ်ကဘၣ်တၢ်ဆုၤထီၣ်အီၤဆူ လီၢ်ခါၣ်သးကရၢတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပါဆုၤတၢ်ကမံးတံးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဝဲလါမးရှး

နှံ့ကတော်တော်အိၣ်ဖိၣ်ဝဲပါဆုၤတၢ်ကမံးတံးအိၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဘၣ်ယးတၢ်ဆီလီၤခိၣ်န့ၣ်အမူဒါဝဲ Västerås လါမးရှး ၁၄ သီ, ၂၀၁၀ ဒီး ပါဆုၤ တၢ်ကမံးတံးမူဒါအိၣ်ဒီးလၢလၢာ်အသိး :

ကရၢခိၣ် စီဆၣ်လၢကဝီၤ (တၢ်ယုထၢတၢ်ဟ်ဖျါနှံ့ကတော်တော်အိၣ်ဖိၣ်အပူၤ), ပုၤပၤစု - နီၢ်မံၣ်သဲၣ်, ပုၤမၤစၢၤပုၤပၤစု - Ingvar Skeppstedt, နှံ့ရဲၣ် - စီဝဲလ်ဒါ, နှံ့ရဲၣ်သယံ - နီၢ်ဟဲလ်လၢဟ့ၣ်ထူ, ပုၤကွဲးနီၢ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ် - Sven Lindström, တၢ်ကစီၣ်ဒီးတၢ်ရၢလီၤမူဒါခိၣ် - စီထးစၢၤ, တၢ်ဆဲးကျိၣ်မူဒါခိၣ် - စီထီၣ်န့ၣ်, ဝိာ်မုၢ်ဂ့ၢ်ဝိမူဒါခိၣ် - နီၢ်အဲၤမၣ်, သးစ့ၢ်ဂ့ၢ်ဝိမူဒါခိၣ် - စီအုၤဖြူထူ ဒီး ပုၤမၤစၢၤသးစ့ၢ်မူဒါခိၣ် - နီၢ်သလ့ၤဖိ

လါအုဖြူ

တၢ်ဂၢၤထီၣ်ပသီထီၣ်ပရီၣ်ကွဲး

ဖဲလါအုဖြူအတီၢ်ပူၤ စီၤထးစၢၤက့ၤဟးကသုၣ်ဆူကီၢ်ကွီၣ်တဲၣ်အခါ ထံၣ်လိာ်သးဒီး ကညီသးစၢ်ကရၢ ဖဲဝုၢ်မဲၢ်ဆိး တၢ်ပီၣ်သကိးတၢ်မၤစၢၤ ဒီး တၢ်မၤသကိးအဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤလၢကပီၤကညီပီၢ်မုၢ်ကရၢမုၢ်နံၤ

လါအုဖြူ ၁၃ သီ, Sandviken ကညီဖိသ့ၣ်တဖၣ်မၤလၢကပီၤဝဲဒၣ် KWO မုၢ်နံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ပညိၣ်မုၢ်ဒ်သိး သ့ၣ်စၢ် သးဘီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်ကသုၣ် ညါက့ၤကညီတၢ်စံၣ်စိၤတဲၣ်စိၤ ဒီး အကျိၣ်လံာ်လဲၤအဂီၢ် ဒီး တၢ်စံးကတိၤဟ်ဖျါကညီပီၢ်မုၢ် ကရၢအဂ့ၢ် ဒီး ဖိသ့ၣ်သ့ၣ်တဖၣ်ရီၤပြုၤသကိးကညီ ထီၣ်စ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤလၢကပီၤလါတါ (သင်ကြနံၣ်)

လါအုဖြူ ၁၇ သီ, Sandviken, Ljusdal ဒီး Gävle ကညီဖိသ့ၣ်တဖၣ်လဲၤမၤလၢကပီၤလါတါ (သင်ကြနံၣ်)တပူၤယီၤဒီးတၢ်ကရၢကရိအဂၤဖဲ Stockholm, Etnografiska Museét န့ၣ်လီၤ.

လါမ့ၤ

တၢ်ထၢတီၢ်မၤဘူၣ်

လါမ့ၤထီၣ် ၁ သီ, Korskyrkan တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ရဲၣ်ကျဲၤဟ့ၣ်ကညီဖိဖဲ Västerås သ့ၣ်တဖၣ်သ့ၣ်ဝံၣ်သးဆၢတၢ် ဆါကညီတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ် ဒီး ဒီးန့ၣ် တီၢ်မၤဘူၣ် 17.000 SEK ဒီး တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဆ့ၤဝဲဒၣ်ဆူကီၢ်ကွီၣ်တဲၣ်ကညီတၢ်အိၣ်ဖိၣ်အိၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ကစီၣ်ဒီးတၢ်ရၢလီၤ

ဖဲလါမ့ၤအတီၢ်ပူၤ Lasse Bengtsson (Matcha AB ဖဲ Örebro) တ့ၢ်ဝဲဒၣ် လံာ်ရၢလီၤက့ၤလၢစံၣ်ဒိၣ်ကျိၣ် 6000 ဘ့ၣ်န့ၣ်လီၤ. လံာ်ကစီၣ်ရၢလီၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤတၢ်သူအီၤလၢပုၤကသုၣ်ညါအါထီၣ်ကညီဖိအဂ့ၢ် ဒီး ကဒီးန့ၢ်အါထီၣ်ကရၢဖိအဂီၢ်စ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤလၢကပီၤသးစၢ်ကရၢမုၢ်နံၤ

လါမ့ၤ ၁၆ သီ, Sandviken ကညီဖိသ့ၣ်တဖၣ် မၤလၢကပီၤဝဲဒၣ် ကညီသးစၢ်ကရၢမုၢ်နံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ပညိၣ်မုၢ်ဒ်သိး သ့ၣ်စၢ်သးဘီၣ်သ့ၣ်တဖၣ် ကသုၣ်ညါက့ၤကညီတၢ်စံၣ်စိၤတဲၣ်စိၤ ဒီး အကျိၣ်လံာ်လဲၤအဂီၢ် တၢ်စံးကတိၤဟ်ဖျါကညီသးစၢ်ကရၢအဂ့ၢ် ဒီး ဖိသ့ၣ်တဖၣ်ရီၤပြုၤသကိးကညီထီၣ်စ့ၢ် ကိးန့ၣ်လီၤ.

ပၤဆ့ၤတၢ်ကမံးတံးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဖဲ Örebro

လါမ့ၤ ၂၂ သီ, ပၤဆ့ၤတၢ်ကမံးတံးတၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဘၣ်ယးတၢ်က့ၤဆီလီၤဘၣ်က့ၤကမံးတံးအမူၤဒါ ဒီဖျိ န့ၣ်ရဲၣ် စီၤဝဲလဲၤဒါ ဘၣ်သဂၢ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်ကီၢ်ဖဲ န့ၣ်ရဲၣ်အမူၤဒါအပူၤအယီၤ ပၤဆ့ၤတၢ်ကမံးတံးတၢ်ပီၣ်တၢ်ပီၣ်သကိးဝံၣ် တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဟ်လီၤဒ်လဲၤအသိးန့ၣ်လီၤ. ကရၢခိၣ် - စီၤဆၢလၢကပီၤ, ကရၢခိၣ် (၂) - စီၤဝဲလဲၤဒါ, ပုၤပၤစ့, နီၢ်မံၣ်သဲၣ်, ပုၤမၤစၢၤပုၤပၤစ့, Ingvar Skeppstedt, န့ၣ်ရဲၣ်ဒီး တၢ်ကစီၣ်မူၤဒါခိၣ် - စီၤထးစၢၤ, န့ၣ်ရဲၣ်သယဲၤ - နီၢ်ဟဲလဲၤလၢဘူၣ်ထူ, တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ပုၤကွဲးနီၣ်တၢ် - Sven Lindström, တၢ်ဆဲးကျိၣ်မူၤဒါခိၣ် - စီၤထီၣ်န့ၣ်, ပီၢ်မုၢ်ဂ့ၢ်ဝီမူၤဒါခိၣ် - နီၢ်အဲၤမ့ၢ်, သးစၢ်ဂ့ၢ်ဝီမူၤဒါခိၣ် - စီၤအုဖြူထူ ဒီး ပုၤမၤစၢၤသးစၢ်မူၤဒါခိၣ် - နီၢ်သလ့ဖိ

KSC တၢ်ဆၢဂ့ၢ်ဆၢဝါ ဆူ Svenska Baptistsamfundet

Sven လဲၤထီၣ် Svenska Baptistsamfundet တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဖဲ Örebro လါမ့ၤ ၁၃ - ၁၆ သီအခါ လဲၤစီၢ်ယုၣ်တၢ်ဆၢဂ့ၢ်ဆၢဝါလၢ KSC အဂီၢ် ဒီး စံးကတိၤဘၣ်ယး KSC အဂ့ၢ်ကျိၣ်ဖျါကိၤဖိန့ၣ်လီၤ.

စံးကတိၤကီၢ်ပယီၤအဂ့ၢ်

စီၤလၢၣ်ဝုၣ်စံးကတိၤဟ်ဖျါထီၣ်ကီၢ်ပယီၤအဂ့ၢ် ဒီး ကညီဖိအဂ့ၢ်ဖဲ Adventist သရီၣ်ဖဲ Örebro ဝုၢ်ပူၤ ဖဲပုၤမၤကလုာ်ခဲလၢၣ်တၢ်ဆဲးတၢ်လၢမုၢ်နံၤ န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်သး

စီၤဝဲလဲၤဒါ, Eva-Maria ဒီး စီၤထးစၢၤ လဲၤဟ်ဖျါထီၣ်သးဖဲ Stockholm လါမ့ၤ ၂၇ သီ ယုၣ်ဒီးတၢ်ကရၢကရိအဂၤသ့ၣ်တဖၣ်ဘၣ်ယးတၢ်ထီၣ်ခါကီၢ် ပယီၤတၢ်ယုၣ်ထၢအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

လါယုၤ

တၢ်မၤလၢကပီၤ ကီၢ်စွံၣ်ဒိၣ်ဒီးကလုာ်မုၢ်နံၤ ဒီး Midsommar မုၢ်နံၤ

ဟီၣ်ကတိၤကညီဖိသ့ၣ်တဖၣ်လဲၤမၤလၢကပီၤသကိးကီၢ်စွံၣ်ဒိၣ်ဒီးကလုာ်မုၢ်နံၤဖဲလါယုၤ ၆ သီ ဒီး Midsommar ဖဲလါယုၤ ၂၅ သီ သ့ၣ်ဖုံသးညီ သကိးယုၣ်ဒီးစွံၣ်ဒိၣ်ကမျၢၢ်သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

အၤလူတၢ်မုၢ်နံၤ

ဟီၣ်ကတိၤဖဲ Alingsås ဒီး Vårgårda သ့ၣ်တဖၣ်မၤလၢကပီၤသကိးအၤလူတၢ်မုၢ်နံၤဖဲ Alingsås လါယုၤ ၁၈ - ၂၀ သီ ယုၣ်ဒီးစွံၣ်ဒိၣ်ကမျၢၢ်သ့ၣ် တဖၣ် ပုၤသးဝံၣ်တၢ်လၢအမံၤဟူသၣ်ဖျါသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤလၢကပီၤကျိၣ်ပျါအမူၤ

Nässjö ကညီဖိသ့ၣ်တဖၣ် မၤလၢကပီၤကျိၣ်ပျါအမူၤသးဖုံဖဲသရီၣ်ပူၤ လါယုၤ ၁၃ သီ ယုၣ်ဒီးတၢ်ရီၤပြုၤကညီထီၣ် ဒီး တၢ်သးဝံၣ်သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ခိၣ်တၢ်တၢ်သိၣ်လိ ဖဲ Pålshoda

တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဘၣ်ဃး ဟီၣ်ကဝီၤကရၢခိၣ်န့ၣ်သ့ၣ်တဖၣ်ကနီၤပၢၢ်အါထီၣ်ကရၢတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤအဂီၢ် KSC ရဲၣ်ကျဲၤအီၤဖဲလိယူၤ ၁၉ သီဖဲ Pålshoda, Pingstkyrkan န့ၣ်လီၤ. ပှၤဖဲထီၣ်တၢ်မၤလိအိၣ်ဖဲ ၆၀ ဂၤ ဒီး သ့ၣ်ထီၣ်သကိးဝဲဒၣ် တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ၣ်ကရၢ, သးစၢ်ကရၢ ဒီး ဝိၣ်မ့ၣ်ကရၢလၢ ကဟူးဂဲၤတၢ်အဂီၢ် ဒီး တၢ်လၢၤဘူၣ်လၢၤစ့ၣ်ဒၣ် 5.300 SEK န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ထံၣ်ဖျိၣ်လိၣ်သးဒီး Bilda

စီၤထးစၢၤ ဒီး စီၤဝဲလ်ဒၢ လဲၤထံၣ်ဖျိၣ်လိၣ်သးဒီး Bilda တၢ်ကရၢကရိဖဲ Borlänge လုၣ်ဒီး Lasse Bengtsson န့ၣ်လီၤ. Bilda ဟီၣ်ကဝီၤဖဲ Gävle - Dala ခၢၣ်စး Karin Björk ဒီး Dan Håkansson ရဲၣ်ပှၤဘၣ်ဃးအတၢ်ကရၢကရိအဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ထံၣ်ဖျိၣ်ဝံၤ Karin ကဟ်ဖျါထီၣ်ဆူ Bilda ကရၢမိၢ်ပှၤအိၣ်ဒီး ကက့ၤဒုးသ့ၣ်ညါက့ၤပှၤတၢ်လၢပကမၤသကိးတၢ်ခါဆူညါအကျိၤအကျိၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

လိယူၤလံ

တၢ်ကီၢ်ခါတၢ်ထံၣ်ဖျိၣ်

KSC တၢ်ကီၢ်ခါတၢ်ထံၣ်ဖျိၣ်ဖဲ Björkenäsgråden လိယူၤလံ ၁၅ - ၂၁ သီ, ပှၤဖဲတၢ်နီၢ်ဂံၢ်အိၣ်ဖဲ ၇၅ ဂၤန့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ် တၢ်လီၤန့ၣ်တြီၢ်ပှၤဒီးန့ၣ် ဒီး ပှၤလၢအမံၤဖဲပှၤသ့ၣ်တဖၣ်တၢ်လၢၤဘူၣ်လၢၤစ့ၣ်ဒၣ်အါတဖဲဖဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်ထံၣ်ဖျိၣ်ပှၤဖဲတၢ်ကီၢ်ခါတၢ်ထံၣ်ဖျိၣ်အလဲ ဒီး တၢ်လၢၤဘူၣ်လၢၤစ့ၣ်ဒၣ်လၢၤ KSC ဘၣ်ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ် 11.000 SEK န့ၣ်လီၤ.

SKBF တၢ်ကီၢ်ခါတၢ်ထံၣ်ဖျိၣ်

KSC တၢ်ကီၢ်ခါတၢ်ထံၣ်ဖျိၣ်ဝံၤ SKBF မၤဝဲဒၣ်တၢ်ကီၢ်ခါတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်စ့ၢ်ကိးဖဲ Hallsberg လိယူၤလံ ၂၂ - ၂၄ သီန့ၣ်လီၤ. ပှၤဖဲဝဲဒၣ်လၢတၢ်လီၤ အါတီၤနီၢ်ဂံၢ်ကအိၣ်လၢ ၃၀၀ ဂၤယၣ်ယၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟးအိၣ်သကိးကညီဖိ

ပၤဆုၤတၢ်ကမံးတံးကရၢၤ ဟးအိၣ်သကိးတဲန့ၢ်ပၢၢ်ကညီဖိသ့ၣ်တဖၣ်ဘၣ်ဃး တၢ်ကရၢကရိအဂ့ၢ် ဖဲလိယူၤလံ ၂၄ - ၃၁ သီ ဆူ ဟီၣ်ကဝီၤက ရၢခဲလၢၢ် ဒီး တၢ်လီၤလၢကညီဖိအိၣ်အလီၢ်ခဲလၢၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်လဲၤတၢ်ညါအံၤထံၣ်ဝဲဒၣ်လၢအဘျးဖျိၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်ဒိၣ်မးန့ၣ်လီၤ. တၢ်လၢၤဘူၣ်လၢၤ စ့ၣ်လၢၤသိၣ်လုၣ်ဒီးတၢ်လဲၤ 5000 km အဂီၢ်လၢၤဝဲဒၣ် 11.000 SEK န့ၣ်လီၤ. ဘၣ်ဆၣ်ပၤဆုၤတၢ်ကမံးတံးထံၣ်ဝဲလၢတၢ်ဟးအိၣ်သကိး အဝဲအံၤအဘျးဖျိၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်ဒိၣ်မးလၢတၢ်မၤဆူၣ်ထီၣ်ကညီဖိသ့ၣ်တဖၣ်တၢ်နီၤပၢၢ် KSC အဂ့ၢ် ဒီး အလီၢ်အိၣ်ဝဲလၢတၢ်ကဆဲးမၤအီၤန့ၣ်လီၤ.

လါအိၣ်ဂ့ၢ်

Ungdomsstyrelsen တၢ်ကစီၣ်

စီၤဝဲလ်ဒၢဒီးပှၤပၤစ့ - နီၢ်မံၣ်သဲၣ် လဲၤထီၣ် Ungdomsstyrelsen တၢ်နီၤလီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဖဲ Stockholm လါအိၣ်ဂ့ၢ် ၂၁ သီန့ၣ်လီၤ.

လါဖဲးပထုဘၢၣ်

ပၤဆုၤတၢ်ကမံးတံးတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဖဲ Sandviken

ပၤဆုၤတၢ်ကမံးတံးတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဖဲ Sandviken လါဖဲးပထုဘၢၣ် ၂၃ - ၂၄ ဘၣ်ဃးတၢ်ဖဲၣ်ထံၣ်နီၤဖးတၢ်ကီၢ်ခါတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤသ့ၣ်တဖၣ် ဒီး ရဲၣ်ကျဲၤ ဘၣ်ဃးတၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့မၤစၢၤ ၂၀၁၁ လၢ Ungdomsstyrelsen အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ယုထၢထီၣ် စီၤထးစၢၤ ဒီး Sven လၢကမ့ၢ်ပှၤဆဲးကျိၣ် တၢ်ဖိဒီး Ungdomsstyrelsen ဒီးကဘၣ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့မၤစၢၤလၢအဖဲးခံကတၢ်လါအိးကထီဘၢၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆိကမိၣ်ဖဲအိၣ်ထီၣ်ဖဲ တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်အပူၤလၢကက့ၢ်မ့ၢ် SKBF စွံၣ်ဒိၣ်ကညီဘျၢထံခရံၣ်ဖိကရၢ ဒီး BFF ကီၢ်ပယီၤဘူၣ်ဒးကရၢ လၢတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်လၢခံတၢ်အိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ကစီၣ်ဒီးတၢ်ရၢလီၤတၢ်သိၣ်လိ

ဖဲလါဖဲးပထုဘၢၣ် ၂၅ - ၂၆ KSC ရဲၣ်ကျဲၤတၢ်ကစီၣ်ကရၢၢ်တၢ်သိၣ်လိဘၣ်ဃးတၢ်ကမၤဂ့ၢ်ထီၣ်ပှၤယဲၣ်သန့ ဒီး တၢ်ကတုၣ်ထီၣ် KSC လံာ်ကစီၣ်ရၢ လီၤလၢကညီကျိၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်လီၤမူဒါလၢစီၤထးစၢၤကဟ်ဖျါထီၣ်အီၤဖဲတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဖဲလါယနူၤအါရံၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.

လါအိးကထီဘၢၣ်

တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့မၤစၢၤ

စီၤထးစၢၤ ဒီး Sven မၤနီၣ်ပှၤအသးလၢကဲပှၤတၢ်ဆဲးကျိၣ်ဖိလၢပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့မၤစၢၤလၢ Ungdomsstyrelsen အအိၣ်ဖဲ Internet အပူၤအဖဲးခံ ကတၢ်လါအိးကထီဘၢၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ.

လါနိးဝုဘၢၣ်

တၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်သးလၢတၢ်တြီဆၢကီၢ်ပယီၤတၢ်ယုထၢ

လါနိးဝုဘၢၣ် ၁၁ သီ, ကညီဖိဖဲ Sandviken ဒီး Västerås သ့ၣ်တဖၣ်ဟ်ဖျိၣ်ထီၣ်သး ရဲၣ်ကျဲၤဝဲဒၣ်တၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်သးလၢတၢ်တြီဆၢကီၢ်ပယီၤတၢ် ယုထၢ တပူၤယီၤဒီး ကီၢ်ပယီၤကရၢအဂၢၤ ဒီး Swedish Burma Committee သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ထံၣ်လိၣ်သးဒီး Ungdomsstyrelsen ခၢၣ်စး Medito

စီၤဝဲလ်ဒၢ ဒီး စီၤထးစၢၤ ဒီးန့ၢ်တၢ်ဆၢကတီၢ်ထံၣ်လိၣ်သးဒီး Ungdomsstyrelsen ခၢၣ်စး Medito Feza Kalala လၢအ ဟံးမူဒါဘၣ်ဃး KSC တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤလံာ်လဲၤသ့ၣ်တဖၣ် ဒီး ဒီးန့ၢ်သ့ၣ်ညါအါထီၣ်ဘၣ်ဃး Integration တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

Diaspora Enterprise Wrokshop

ခိန်နတ်သိပ်လိကိမိအဂီၢ် ထာန့ၣ်ဒဲး 17.755 SEK ဆှာဲဒဲးလဲ လါယနူၤအါရံၤ ၁၃ သီ, ဒီး Luleå, Övertorneå ဒီး Timrå ထာလုၣ်စ့ၢ်ကိး ခိန်နတ်သိပ်လိကိမိအဂီၢ် 5.800 SEK စ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ.

ကျိၣ်စ့ၣ်ဂီၢ်

တန့ၣ်ညါအံၤ KSC တလိၣ်ဒီးသန့ၤထီၣ်သးထဲလၢ ကရၢဖိအလဲလၢၤဘၣ် ဒီး ခၢၣ်စးအလဲအါအါလၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢၤဘၣ်. ပအိၣ်ဒီး အဆိကတၢ်တဘျီလၢဒီးန့ၣ်ဘၣ် Ungdomsstyrelsen တၢ်မၤစၢၤ 2010 အပူၤ ဒ်အမ့ၢ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်ကရၢတၢ်မၤစၢၤလၢကလုၣ်န့ၣ်ကရၢအဂီၢ် ဒီးန့ၣ်ဘၣ် 80.000 kr န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤစၢၤအဲၤအံၤမ့ၢ်တအိၣ်ဘၣ်ဖူးန့ၣ် ပတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢပတီၤပၣ်သ့ၣ်တဖၣ်ပမၤလိၣ်ထီၣ်ကဲထီၣ်တန့ၢ်ဘၣ်. ၂၀၁၁ နံၣ်ဒဲးလဲၣ်ပဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်သးခုလၢဒီးန့ၣ်ဘၣ်ဒီးတၢ်မၤစၢၤ 80.000 kr န့ၣ်လီၤ. တၢ်အဲၤအံၤမ့ၢ်ပတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢပကမၤဆူၣ်ထီၣ်ပ တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢကီၢ်စ့ၣ်ဒဲးန့ၣ်ပူၤကညီဖိသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်လၢအဂ့ၢ်ကတၢ်န့ၣ်လီၤ. ပကွၢ်ကဒါက့ၤပကျိၣ်စ့ၣ်စရိတၢ်ပၣ်ဖျါလၢ KSC အတၢ်ဖဲန့ၣ်အိၣ် ဝဲဒဲး 127.421,25 kr ဒီး တၢ်ဟးထီၣ်အိၣ်ဝဲဒဲး 129.850 kr န့ၣ်လီၤ. အခိပညီပအိၣ်ဒီးစ့ၣ်လၢအအိၣ်တၢ်န့ၢ်ပူၤ 2.428,75 kr န့ၣ်လီၤ. ပလိၣ်ဘၣ် လၢ ပကမၤစၢၤယုအါထီၣ်ကရၢဖိအလဲ ဒီး ကျိၣ်စ့ၣ်ဖဲန့ၣ်အကျိၣ်ကျဲၤလၢအဂၤ ဒ်သိးကကဲထီၣ်တၢ်ဂံၢ်တၢ်ဘါလၢပတၢ်ဆၢတဲၣ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤသ့ၣ်တဖၣ် ကလိၣ်ထီၣ်ကဲထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပၤဆှာတၢ်ကမံးတံး အတၢ်စံးဘျူးစံးဖိၣ်

ပၤဆှာတၢ်ကမံးတံးစံးဘျူးစံးဖိၣ်ဘၣ် ဟီၣ်ကဝီၤအဒုကရၢသ့ၣ်တဖၣ် ဒီး ကရၢဖိသ့ၣ်တဖၣ် လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ဒီး တၢ်ဖဲစၢၤမၤစၢၤ သကိးလိၣ် ပသးလၢ KSC တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤအကလုၣ်ကလုၣ်လိၣ်ထီၣ်ကဲထီၣ်ဝဲဒဲး ၂၀၁၀ နံၣ်အတီၢ်ပူၤအံၤ န့ၣ်လီၤ. ပအဲၣ်ဒီးစံးဘျူးစံးဖိၣ်ဘၣ်စ့ၢ်ကိးပုၤလၢအမၤစၢၤပ KSC လၢမ့ၢ်ကျိၣ်ပၤက့ၤတၢ်ဘျူးတၢ်ဖိၣ်အဂီၢ် ဒီး တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤသ့ၣ် တဖၣ်လိၣ်ထီၣ်ကဲထီၣ်ဝဲ ဒဲးန့ၣ် နံၣ် ၂၀၁၀ အတီၢ်ပူၤတဘျူးမံၤန့ၣ်လီၤ.

ပၤဆှာတၢ်ကမံးတံး လၢတၢ်ယုထၢပဲ လါမးရှး ၂၀၁၀

.....
ကရၢခိၣ်
စီၤဆၢလၢကပီၤ

.....
နဲၣ်ရွဲၣ်
စီၤထးစၢၤ

.....
ပုၤသမံသမိးတၢ်
Sven Lindström